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Kjære fiskeriminister, Harald T. Nesvik 
Jeg viser til nyhet på NRK om varslede innstramninger på adgangen til å ta med seg fisk ut av 
landet. 
For over 25 år siden var jeg i et selskap hos en gjeng glade hobbyfiskere. Flere av dem hadde 
med egene øyne sett hvordan særlig tyske turister tok med seg store kvanta fisk tilbake til 
Tyskland.  Dette kan neppe kalles for bærekraftig turisme. Hvorfor skalman i det hele tatt få 
ta med seg fisk som privatperson? Jeg minner om at det er forbudt å ta med seg biter av 
korallrev fra f.eks. Egypt, sand fra strender i Sicilia, Tyrkia etc., med den greie begrunnelse at 
hvis all skal forsyne seg med natur, blir stedet ødelagt. 
Oljeutvinningen v\i Norge er kraftig redusert i forhold til toppårene, og da vil fiskeri og 
havbruk langs hele kysten bli ennå viktigere enn i dag. Derfor må vi ta vare på økosystemene 
og sikre at også fisketurismen er bærekraftig. Til slutt: Hvis jeg tar meg en tur til Nord-Norge, 
ville jeg da ikke ta med masse fisk i en frysebag hjem?  
Takk for at du leste mitt innlegg. 
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